
Protokół Nr 41/2021 
z posiedzenia Komisji Budżetu Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 
w dniu 1 lutego 2021 r. 
 
Obrady Komisji otworzył Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec 
stwierdzając quorum na podstawie listy obecności  (lista obecności  
w załączeniu). 
 
Posiedzenie Komisji odbyło się w trybie zdalnym, rozpoczęło się o godz.  9.06. 
 
Wobec braku uwag członkowie Komisji Budżetu obradowali według 
zaproponowanego porządku obrad (w załączeniu). 
 
 

Ad I/Opiniowanie projektów uchwał w sprawie: 
 
1) przeznaczenia w 2021 roku środków finansowych na realizację zadań 

wynikających z przejęcia zarządzania drogą krajową nr 9 w zakresie 
zagospodarowania i utrzymania zieleni w obrębie Ronda Republiki 
Ostrowieckiej oraz Ronda Powstania Styczniowego (projekt uchwały  
w załączeniu): 

 
Członkowie Komisji Budżetu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 
uchwały (imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu). 
 
2) udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Świętokrzyskiego (projekt 

uchwały w załączeniu): 
 

Członkowie Komisji Budżetu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 
uchwały (imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu). 
 
3) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrowieckiemu (projekt uchwały 

w załączeniu): 
 
Członkowie Komisji Budżetu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 
uchwały (imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu). 
 
4) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrowieckiemu (projekt uchwały 

w załączeniu): 
 
Członkowie Komisji Budżetu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 
uchwały (imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu). 
 
5) nieuwzględnienia petycji (projekt uchwały w załączeniu): 
 
Radny A. Głąb zapytał, dlaczego uzasadnienie do tego projektu uchwały – jak  
i do pozostałych – nie zostało podpisane?  
Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji RM – St. Choinki wyjaśnił, że do 
komisji wpłynęły trzy identyczne petycje, aczkolwiek podpisane przez różne osoby. 
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Komisja jednomyślnie tych petycji nie uwzględniła, ponieważ Rada Gminy może 
podejmować uchwały tylko w zakresie swoich kompetencji. Takie jest stanowisko 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  
Wiceprezydent Miasta - P.Dasios poinformował, że podpisanie tego uzasadnienia 
jest to czynność „techniczna” – podpisuje je Przewodnicząca Rady Miasta po 
uchwaleniu uchwały – jako załącznik do uchwały.  
 
Członkowie Komisji Budżetu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 
uchwały (imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu). 
 
6) nieuwzględnienia petycji (projekt uchwały w załączeniu): 
 
Członkowie Komisji Budżetu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 
uchwały (imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu). 
 
7) nieuwzględnienia petycji (projekt uchwały w załączeniu): 
 
Członkowie Komisji Budżetu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 
uchwały (imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu). 
 
8) pozostawienia petycji bez rozpatrzenia (projekt uchwały w załączeniu): 
 
Członkowie Komisji Budżetu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 
uchwały (imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu). 
 
9) przekazania skargi według właściwości (projekt uchwały w załączeniu):  

 
Członkowie Komisji Budżetu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 
uchwały (imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu). 
 
10) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na 2021 r. (projekt uchwały w załączeniu): 
 
W uzasadnieniu do projektu uchwały Skarbnik Miasta – S. Kijak poinformował, że 
zmiany budżetu miasta dotyczą m.in.: odszkodowania w wys. 140 tys. zł dla MOSiR 
za zalanie hali, przesunięcia dochodów z najmu pomieszczeń  
na os. Pułanki w wys.70 tys. zł z MOPS na ŚDS „Przystań” (w związku  
z przejęciem nieruchomości przez ŚDS „Przystań”), w zakresie wydatków – 
zapewnienia kwoty w wys. 300 tys. zł na pomoc ZOZ (środki pochodzą  
z wykupów nieruchomości), przesunięcia kwoty w wys. 720 zł z wydatków 
oświatowych na ochronę zdrowia – w związku z koniecznością opłacenia 
ubezpieczenia zdrowotnego ucznia i członka rodziny).  
Jeśli chodzi o zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej, to dotyczą one 
zwiększenia poziomu dochodów i wydatków w związku ze zmianą budżetu.  
 
Członkowie Komisji Budżetu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 
uchwały (imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu). 
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11) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2021 – 2029 (projekt uchwały  
w załączeniu):  

 
Członkowie Komisji Budżetu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 
uchwały (imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu). 
 
 

Ad II/Sprawy różne: 
 
1) Brak podpisów pod uzasadnieniami do projektów uchwał w sprawie 

nieuwzględnienia petycji:  
 
Kwestię tę ponownie poruszył radny A. Głąb twierdząc, że uzasadnienie powinno być 
uzupełnione o podpis, ponieważ jest ono wynikiem pracy komisji i obsługi prawnej 
Urzędu Miasta. Radny A. Pałka stwierdził, że na projekcie uchwały widnieje 
projektodawca, więc powinno być wiadomo, do kogo kierować uwagi, ale zdaniem 
radnego taka parafka powinna być. Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i 
Petycji RM – St. Choinka stwierdził, że taką parafkę może złożyć.  
Radny A. Głąb stwierdził, że chodzi o to, aby to było zgodne ze statutem, aby  
od strony formalnej wszystko odbyło się jak należy. Przewodniczący Komisji –  
St. Choinka zaproponował, że skontaktuje się z Referatem ds. obsługi  
i funkcjonowania RM  i ustali zasady, aby w przyszłości uniknąć tego typu sytuacji.  
 
 
2) Gratulacje dla Pana Radnego Jerzego Wrony: 
 
Wiceprezydent Miasta – P. Dasios – w imieniu Prezydenta Miasta i swoim –  
oraz członkowie Komisji Budżetu złożyli gratulacje Radnemu J. Wronie  
w związku z objęciem funkcji Dyrektora Świętokrzyskiego Zarządu Dróg 
Wojewódzkich w Kielcach wraz z życzeniami dobrej współpracy z  Gminą Ostrowiec 
Świętokrzyski. Radny J. Wrona wyjaśnił, że funkcję dyrektora pełni od dzisiaj i 
również deklaruje ze swej strony współpracę.  
 
 
Posiedzenie Komisji Budżetu zakończyło się o godz. 9.34. 
 
Przewodniczył:  
Przewodniczący Komisji Budżetu – Włodzimierz Stec   
 
Protokołowała: Marta Kamińska 
 
 
 
 
 
 


